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Protokół nr XLII/2023 

z posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytego w dniu 24 kwietnia 2023 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

24 kwietnia 2023 roku o godzinie 15:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno rozpoczęła się XLII 

Sesja Rady Gminy Wapno. Przewodniczący Rady Gminy Wapno Radosław Piechowiak otworzył XLII Sesję 

Rady Gminy Wapno i przywitał przybyłych na posiedzenie radnych i zaproszone osoby.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Frekwencja 66,67%  

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski  

Sekretarz Gminy Wapno Marika Kosmowska 

Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka 

Zaproszeni goście. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum, Rada Gminy jest władna do podejmowania 

prawomocnych decyzji (nieobecni: Radny Mariusz Łasut, Radna Magdalena Skibińska, Radny Mikołaj 

Szumann, Radny Sławomir Wlizło, Radny Dariusz Nitka).  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady informuje o zmianach w porządku obrad. Po punkcie 15 zostaje dodany punkt: 

podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Wapno 

w Stowarzyszeniu „Dolina Wełny”, działającym jako Lokalna Grupa Działania. 

Przewodniczący Rady: Czy macie państwo może propozycje bądź uwagi? 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który ukształtował się następująco:  

1) Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2) Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3) Uwagi do protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Wapno. 

4) Informacja Sanepidu. 

5) Informacja o przygotowaniach do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz organizacji 

gminnego festynu rodzinnego, w 2023 roku. 

6) Plan arkusza organizacyjnego w Szkole Podstawowej w Wapnie na rok 2023/2024. 

7) Ocena zasobów pomocy społecznej. 

8) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

9) Informacja o liczbie oraz sposobie załatwiania skarg i wniosków obywateli w Urzędzie Gminy 

Wapno w roku 2022. 

10) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wapno w 2023 roku. 
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11) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 dla Gminy Wapno. 

12) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie rozpatrzenia petycji o przystąpienie tutejszej 

gminy do Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie Polski i Ukrainy w jedno państwo. 

13) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wapno. 

14) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wapno na lata 2023-2036. 

15) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2023 rok. 

16) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Wapno 

w Stowarzyszeniu „Dolina Wełny”, działającym jako Lokalna Grupa Działania 

17) Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji, 

o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

18) Wolne wnioski i informacje. 

19) Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia zaproponowanego porządku obrad.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 10 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 10 radnych.  

Za uchwałą głosowało 10 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Porządek obrad został przyjęty. 

Protokół z imiennego głosowania nad zmienionym porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące protokołu z XLI Sesji Rady 

Gminy Wapno. 

Przewodniczący Rady: Czy chcielibyście Państwo je zgłosić w tej chwili? 

Radni nie wnieśli uwag. Protokół z XLI Sesji Rady Gminy Wapno został przyjęty. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący poprosił o informację z Sanepidu Dyrektor Panią Dagmarę Kłosowicz. Informacja stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej powiatu wągrowieckiego 

w 2022 roku została szczegółowo omówiona przez Panią Dyrektor na posiedzeniu łączonych komisji. 

Przewodniczący Rady: Otwieram dyskusję, jeżeli macie Państwo pytania, proszę się zgłaszać. 

Przewodniczący Rady: Pani dyrektor, czy ma Pani może dane na temat liczby testów przeprowadzonych pod 

kątem stwierdzenia wirusa SARS-CoV-2 w porównaniu do poprzednich lat? 

Dyrektor D. Kłosowicz: Testów? My nie sprawdzamy. Jeżeli jest faktycznie zachorowanie, to przychodzi 

lekarz i zgłasza na druku odpowiednim lub przez system. 

Przewodniczący Rady: A jeśli chodzi o szczepienia, macie Państwo takie dane? 



3 
 

Dyrektor D. Kłosowicz: Na temat szczepień też nie, nie jesteśmy w stanie tego zebrać, bo np. mieszkańcy 

danej gminy jadą na szczepienie do Poznania. Jakby to było w danym miejscu szczepienie to tak. 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

Ad.5.  

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wapnie Panią Annę Wagner 

i przedstawienie informacji na temat przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. Pani Dyrektor 

poinformowała o organizacji, jak co roku, półkolonii dla dzieci, grupy muszą liczyć min 45 osób. W ofercie 

są atrakcje wyjazdowe, basen, kręgle. Odpłatność od 400 do 450 zł od os. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 6. 

Na temat planu arkusza organizacyjnego w Szkole Podstawowej w Wapnie na rok 2023/2024 ponownie głos 

zabrała Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wapnie Pani Anna Wagner. Projekt arkusza stanowi załącznik nr 6 

do protokołu i został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady: Czy macie Państwo pytania? 

Radny A. Szymanik: Pani Dyrektor, ja się dopytam teraz o te godziny w ubiegłym roku, ile było godzin 

tygodniowo? A w tej chwili widzę, że w załączniku nr 2 jest 550 godzin. 

Dyrektor A. Wagner: Tak to jest łączna liczba godzin przewidzianych do realizacji. To są godziny 

dydaktyczne i przedmiotowe, i godziny przeznaczone na pomoc psychologiczno-pedagogiczną, na zajęcia 

korekcyjno-kompensacyjne, rewalidacyjne, logopedyczne, na zajęcia z gimnastyki korekcyjnej, na 

dodatkowe godziny nauczycieli współorganizujących kształcenie. O ile dobrze pamiętam w ubiegłym roku 

tych godzin było niecałe 500. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 7. 

O Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej została poproszona Z-ca Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Lucyna Pieczyńska. Informacja została przygotowana już po raz jedenasty 

na podstawie danych zebranych za pośrednictwem centralnej aplikacji statystycznej danych z Urzędu Gminy, 

a także z Powiatowego Urzędu Pracy. Ocena umożliwia porównanie danych do powiatu i do województwa. 

Obejmuje ona w szczególności infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe, nakłady finansowe 

ponoszone na zadania z pomocy społecznej, oraz informacje o osobach i rodzinach korzystających z pomocy 

społecznej. Dane z oceny umożliwiają analizowanie i monitorowanie występowania problemów społecznych 

oraz planowanie działań aktywizujących jednostki samorządu terytorialnego w obszarze usług społecznych. 

Opracowanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady: Dziękuję otwieram dyskusję. Proszę o zgłaszanie się do pytań? 

Radni nie mieli pytań. 
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Ad. 8 . 

Sprawozdanie ze współpracy gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2022 przedstawiła Sekretarz Gminy Wapno Pani 

Marika Kosmowska. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Przewodniczący Rady: Proszę o zadawanie pytań. 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 9. 

Informacja o liczbie oraz sposobie załatwiania skarg i wniosków obywateli w Urzędzie Gminy Wapno 

w roku 2022 przedstawiła Sekretarz Gminy Wapno Pani Marika Kosmowska. Informacja stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady: Czy są pytania? 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 10. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wapno w 2023 roku przedstawiła Referent UG Wapno 

Kinga Fortuniak. Projekt uwzględnia uwagi zawarte w rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody 

Wielkopolskiego i został omówiony na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 10 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 10 radnych.  

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów 1.  

Uchwała została podjęta. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wapno w 2023 roku stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 dla Gminy Wapno przedstawiła 

Przewodnicząca GKRPAiPN w Wapnie Pani Irena Łosiak. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 10 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 10 radnych.  

Za uchwałą głosowało 10 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

Uchwała została podjęta. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 dla 

Gminy Wapno stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 12. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie rozpatrzenia petycji o przystąpienie tutejszej gminy do 

Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie Polski i Ukrainy w jedno państwo 

przedstawiła Referent UG Wapno Pani Sylwia Maćkowiak. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 10 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 10 radnych.  

Za uchwałą głosowało 10 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

Uchwała została podjęta. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie rozpatrzenia petycji 

o przystąpienie tutejszej gminy do Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie Polski 

i Ukrainy w jedno państwo stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad. 13. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Wapno przedstawił Inspektor UG Wapno Pan Piotr Bojarski. Uchwała została 

poddana opiniowaniu przez państwowego inspektora sanitarnego w Wągrowcu i została zaopiniowana 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  
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Radny A. Szymanik: Może pan przybliżyć ten zapis prowadzenia monitoringu poziomu substancji we krwi? 

Inspektor P. Bojarski: Proszę Państwa, wiemy, że niektórzy mieszkańcy naszej gminy monitorują, badają np. 

poziom cukru we krwi. Z tym są związane strzykawki i igły, które są wyrzucane po prostu do odpadów 

zmieszanych, a nie powinny tam trafić. 

Radni nie wnieśli więcej uwag. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 10 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 10 radnych.  

Za uchwałą głosowało 10 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

Uchwała została podjęta. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wapno stanowi załącznik nr 16 do protokołu. Uchwała 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 14. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Wapno na 

lata 2023-2036 przedstawiła Starszy Inspektor UG Wapno Pani Joanna Masiarek. Zmiany w prognozie 

zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 10 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 10 radnych.  

Za uchwałą głosowało 10 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

Uchwała została podjęta. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Wapno na lata 2023-2036 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad. 15. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2023 rok przedstawiła 

Starszy Inspektor UG Wapno Pani Joanna Masiarek. Zmiany wprowadzone do budżetu na 2023 rok zostały 

szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 10 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 10 radnych.  

Za uchwałą głosowało 10 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  

Uchwała została podjęta. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu 

na 2023 rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 16. 

Projekt Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Wapno w Stowarzyszeniu 

„Dolina Wełny”, działającym jako Lokalna Grupa Działania przedstawiła Sekretarz Gminy Wapno Pani 

Marika Kosmowska. Gmina Wapno reprezentująca sektor publiczny, deklaruje wolę kontynuacji 

członkostwa w stowarzyszeniu Dolina Wełny. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań.  

Radny A. Szymanik: Ja się dopytam, czy do udziału w Dolinie Wełny jest potrzebny nasz wkład? 

Przewodniczący Rady: W sensie finansowy? Tak? 

Radny A. Szymanik: Tak. 

Wójt M. Kędzierski: Jeśli można to ja udzielę panu informacji. Wkładem własnym gminy jest składka 

członkowska, wysokość składki członkowskiej jest uzależniona od ilości mieszkańców poszczególnego 

samorządu, więc w naszym przypadku no nie jest to jakaś wielka kwota.  

Radni nie wnieśli więcej pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię na temat uchwały przewodniczących komisji. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych /na sesji obecnych było 10 radnych/.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 10 radnych.  

Za uchwałą głosowało 10 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących się głosów nie było.  
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Uchwała została podjęta. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy 

Wapno w Stowarzyszeniu „Dolina Wełny”, działającym jako Lokalna Grupa Działania stanowi załącznik 

nr 22 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 17. 

Informacje o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji oraz o działalności 

między sesjami i podjętych zarządzeniach przedstawi Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski. Informacja 

stanowi załącznik nr 24 i załącznik nr 25 do protokołu.  

Wójt M. Kędzierski: Szanowni Państwo, na ostatniej sesji podjęto 8 uchwał, 2 z nich trafiły do organów 

nadzorczych, zostały zakwestionowane. Mówimy tutaj o programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz o mieniu komunalnym. Jeśli chodzi o moje zarządzenia było ich 15 i dotyczyły głównie bieżącego 

funkcjonowania naszego urzędu i naszej gminy.  

Chciałbym też nadmienić i przedstawić krótką informację o inwestycjach: 

Jeśli chodzi o ul. Sportową, jesteśmy w połowie tej inwestycji. Planujemy zakończenie na miesiąc lipiec.  

Jeśli chodzi o szkołę podstawową w Wapnie, ta najniższa oferta spełniła wymogi formalne. Taką wiążącą 

informację o wyborze najkorzystniejszej oferty ogłosimy jutro. Podpiszemy umowę i przystąpimy do 

wykonania tej inwestycji. Najwięcej problemów mieliśmy z inwestycją wod-kan. Do pierwszego przetargu 

nie przystąpił żaden wykonawca. W związku, z tym, że minęła już nam promesa, wystąpiliśmy do premiera 

o wyznaczenia, jak gdyby drugiego terminu i uzyskaliśmy pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku. Mamy 

ponownie 9 miesięcy na rozpisanie tego przetargu. Przetarg już jest rozpisany. Nie zmienia to jednak faktu, 

że dużo pracy urząd to kosztuje i podkreślam, że jesteśmy skupieni na tych sprawach.  

Otrzymaliśmy następne dofinansowanie, z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na zaplanowane 

dokończenie drogi Aleksandrowo-Graboszewo. Na komisji majowej będziemy dyskutować o tym, czy jest 

to do wykonania przy obecnych cenach nawierzchni bitumicznych.. Tak jak powiedziałem, ulica Długa 

również jest zrobiona, pierwszy odcinek, później będzie drugi odcinek. Działaliśmy też na drogach 

nieutwardzonych. Myśmy w tej chwili zniknęli z tych dróg, ale to nie wynika z tego, że już nic tam nie 

będziemy robić, bo niektóre odcinki w ogóle nie są ruszone. Czekamy na naprawę naszego sprzętu 

drogowego i na te drogi będziemy po prostu wracać.  

Odnośnie transportu zbiorowego będę państwu proponował na najbliższej komisji pewną formę 

dofinansowania, zadania własnego powiatu wągrowieckiego. Nie ma co ukrywać gmina Wapno ma problem 

z wykluczeniem komunikacyjnym, a ze względu na tragiczną sytuację przewoźników na rynku będziemy 

musieli jakieś pieniądze, w formie dotacji, powiatowi wągrowieckiemu przeznaczyć w celu utrzymania tych 

linii, które są i być może też do budowania 3 dodatkowych linii, żeby z tego Wapna zarówno młodzież jak 

i osoby, które będą tego potrzebowały, żeby mogły się wydostać.  

Brałem udział w zebraniu walnym Doliny Wełny. Jestem za tym, abyśmy należeli do tego 

stowarzyszenia, żebyśmy wspierali, byli ewentualnie beneficjentami też tego stowarzyszenia, ponieważ 

działania Doliny Wełny są wymierne.  

Chciałbym też zaapelować z racji tego, że mamy dzisiaj sesję, do mieszkańców, szczególnie 

mieszkańców Komasina, Podolina, Srebrnej Góry, ale myślę, że też pozostałych sołectw, bo narasta na tę 

chwilę w naszej gminie bardzo duży problem związany z nieuczciwymi firmami, które proponują 



9 
 

mieszkańcom OZE. Mieszkańcy zawierają umowy, które są bardzo niekorzystne. Miałem już tutaj u siebie 

kilka, o ile nie kilkanaście takich przypadków. Apeluję do mieszkańców, żeby nie podpisywać od razu takich 

umów. I jeśli Państwo macie jakieś zastrzeżenia albo pytania proszę się zgłaszać do Urzędu Gminy. 

Chciałbym również państwa zaprosić na obchody Święta Narodowego 3 Maja. 

Przewodniczący Rady: Czy macie państwo pytania do Pana Wójta? 

Radni nie mieli pytań. 

 

Ad. 18. 

Przewodniczący Rady przedstawił 2 wnioski na piśmie, które wpłynęły do Urzędu Gminy, pierwszy, to 

wniosek z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wągrowcu o dofinansowanie zakupu 

sprzętu informatycznego w kwocie 2 000 zł. Decyzją obu komisji ten wniosek został odrzucony. Kolejny 

wniosek to wniosek zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Wapnie o sfinansowanie kosztów związanych 

z poczęstunkiem zaproszonych gości oraz o zapewnienie transportu orkiestrze dętej z Kcyni, wnioskowana 

kwota to 8000 zł.  

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Wójta Gminy Wapno. 

Wójt M. Kędzierski: Mamy stulecie OSP w Wapnie, spotykaliśmy się z przedstawicielami OSP od miesiąca 

lutego odnośnie tego konkretnego wniosku. Tak jak mówiłem na komisji, jeśli chodzi o pytania radnych, 

staram się to wyjaśnić. Konkluzja była taka, żeby po tej imprezie zaprosić władze OSP Wapno na najbliższą 

komisję i wyjaśnić sobie niektóre kwestie związane z finansami. Natomiast ze skarbnikiem podjęliśmy taką 

decyzję, żeby te zaproszenia wyszły przed komisją i ewentualnie ten koszt cateringu możemy z bieżącego 

paragrafu pokryć. Jeśliby tutaj nie było powiedzmy jakiegoś większego sprzeciwu, oczywiście tych środków 

po zdjęciu z paragrafu teoretycznie powinno zabraknąć, jeśli chodzi o dożynki lub inne imprezy, w związku, 

z czym jeśli zabraknie, to przesunięcia nastąpią i będą zaproponowane w maju albo w czerwcu. 

Przewodniczący Rady: Czy ktoś z państwa chciałby jeszcze zabrać głos? 

Radni nie wnieśli uwag..  

 

Ad. 19. 

Wobec zrealizowania porządku obrad XLII Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący Rady dokonał jej 

zamknięcia.  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 15:00.  

Zakończenie sesji o godz. 16:23. 

              

Protokołowała: 

Sylwia Maćkowiak 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Wapno 

/-/ Radosław Piechowiak 


